
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 27. februar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 629

I svar på SUU alm. del – spørgsmål 212 (folketingsåret 2014-15, 2. samling) oplyste da-

værende sundheds- og ældreminister, at det ved en fjernelse af § 12 i Lov om assisteret

reproduktion ikke kan udelukkes, at manglen på donoræg i Danmark vil kunne blive stør-

re, eftersom et vævscenter, der ikke samtidigt er involveret i behandling med assisteret

reproduktion, ikke er forpligtet til at levere æg til brug ved behandling med assisteret re-

produktion i Danmark. Vil ministeren oplyse, hvad denne antagelse bygger på i lyset af,

at selvsamme vævscentre i dag sikrer fuld forsyning af donorsæd i Danmark?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
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